
 

 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE BJE 

Skolebestyrelsesmøde 

Mødedato: 21.11.2024 kl. 16.00-18.00                    

Forældrerepræsentanter: Lil Johansen, Camilla Brandstrup, Christina Charlotte Stuhr, 
Tine Bugge Lund, Kathrine Bruun Søegaard, Dan Stenholt Isaksen, Line Flarup 
Mortensen  

Suppleant: Natascha Heimann 

Medarbejderrepræsentanter: Anne Dorthe Gyldenløve, Dorte Rudfeld Pedersen 

Elevrepræsentanter: 

Skoleledelse: Marlene Ankjær 

Afbud: : Lil, Camilla, Line, Christina,  Dan 

Dagsorden:  

Pkt. 1:  

Velkommen, rammesætning, godkendelse af dagsorden samt referat fra september måned.  

Referat: Referat fra sidste møde godkendt. 

Dagsorden godkendt. Punkt 3 udsættes 

Pkt. 2:  

Arbejdet i skolebestyrelsen 

Hvordan vi sammen kvalificerer vores arbejde i skolebestyrelsen. 

Referat:  

https://www.randers.dk/borger/skole-og-
uddannelse/folkeskoler/samarbejde/skolebestyrelse/skolebestyrelsens-opgaver/ 

Til næste møde i januar skal medlemmerne have orienteret sig på kommunens hjemmeside 
via ovenstående link samt læst et udvalgt kapitel fra bogen: “Skolebestyrelser der gør en 
forskel” fra Dafolo. 

Marlene udsender nærmere information.   

Pkt. 3:  

Donation fra Villum Fonden 

Bestyrelsen orienteres om skolens arbejde med etablering af natur/teknologi lokalet, 
integreret Makerspace. 

 

https://www.randers.dk/borger/skole-og-uddannelse/folkeskoler/samarbejde/skolebestyrelse/skolebestyrelsens-opgaver/
https://www.randers.dk/borger/skole-og-uddannelse/folkeskoler/samarbejde/skolebestyrelse/skolebestyrelsens-opgaver/


 

 

Referat:  

Punktet udsættes. 

Pkt. 4:  

Nyt fra skolen/SFO 

Bestyrelsen orienteres om skolens drift, personale, kvalitetsmodellen mv.   

Referat: 

Der er muligvis udfordringer med, at vores elevrådsformænd kan deltage i RFE’s demokrati 
workshops i uge 48. Bl.a. pga. skolens juleklippedag. Vi håber som skole på opbakning til RFE.  

Marlene orienterer om: personale, der etableres ikke SFO 2, men skolen kan undersøge 
nærmere vedr. juniorklub i Hornbæk. Formand for skolebestyrelsen ønsker at afdække 
kommende 4. årgangs behov for SFO/fritidstilbud. Skolemad.nu har henvendt sig til os igen - 
Forældrene siger ja tak til muligheden. Marlene skal til møde med Hornbæk skole, for at 
afdække muligheden for andre alternativer. Marlene orienterer bestyrelsen, når vi ved 
nærmere.  

Nyt fra Randers Kommunes kvalitetsmodel “Pejlemærker”. Vi skal arbejde lokalt med 
processen i januar/februar 2025. Bestyrelsen føler sig løbende inddraget og har ligeledes 
deltaget i fyraftensmøderne sidste skoleår.  

Skoleudviklingssamtalen finder sted den 26. februar 2025 kl. 14.00-15.30 med deltagelse af 
formand eller en repræsentant for skolebestyrelsen. Mødet foregår på skolen sammen med 
skolechef, skoleleder, rep. fra skolen og bestyrelsen.  

Fra SFO: Velbesøgt bedsteforældrebanko - en succes. Der starter ny pædagogstuderende 1. 
december. Juleværkstederne er netop startet. Udsmykning til byen er snart klar. Opdateret 
mål og indholdsbeskrivelse er nu tilgængelig på hjemmesiden. 

Forældre kommentar om mange vikarer i SFO i uge 46. 

Pkt. 5:  

Evaluering af skolefoto.  

Bestyrelsen ønsker at evaluere årets billeder ved Dansk Skolefoto.  

Referat:  

Referat:   

Grundet kvaliteten og prisen på dette års fotos, ønsker forældrene at undersøge, om der 
findes andre firmaer.  

Forældrene ønsker, at skolen kontakter Designfotografen. 

Der er omfotografering den 26. november kl. 10-11. 

Pkt. 6: 

Skærmsund barndom. 

Status på processen/mulighed for inddragelse. 



 

 

Referat:  

Arbejdsgruppen overvejer mødeformen til det planlagte fyraftensmøde for forældre i januar.  

Tirsdag den 21. januar 2025 kl. 16.30-17.30, meldes ud i Aula. 

Skærm-politikken vil blive gældende for skolen og SFO. 

Pkt. 7: 

Evt. 

Punkter til næste møde 16. januar 2025.01.20 

At vi sammen kvalificerer næste møde. 

Referat:  

Punkter til næste møde: 

- Kvalitetsmodellen 
- Kvalificering af arbejdet i skolebestyrelsen 
- Orientering om etablering af natur/teknologi lokalet, integreret med Makerspace 
- Skolefesten 

Eventuelt: 

Kommunikation om slik eller ikke slik på juleklippedagen. Der serveres kaffe og pebernødder, 
eleverne må ikke have slik med denne dag.  

Skolen vil gerne anerkende bestyrelsen for deres indsats i 2024. Den lille erkendtlighed kan 
afhentes hos Marlene til de bestyrelsesmedlemmer, der ikke var her i dag, da mødet i dag var 
sidste møde inden jul. 

Pkt. 8: 

Kommunikation intern/ekstern. 

Klarhed omkring kommunikation/tavshedspligt. 

Referat: 

Ros til sidste måneds nyhedsbrev fra Marlene. Input til næste nyhedsbrev fra bestyrelsen. 

Vi skal huske, at det vi taler om på skolebestyrelsesmøder skal blive her, hvis ikke andet er 
aftalt. 

I næste nyhedsbrev fra Marlene, skriver hun om mødet tirsdag, den 21. januar 2025 kl. 16.30-
17.30 om det kommende arbejde med skolens nye skærmpolitik. 

 Pkt. 9: 

Gennemgang af referat 

Referat godkendt. 

Tak for denne gang!  
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